



**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG
(KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI)**

KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada pembekal yang berkelayakan dan berpengalaman serta berdaftar dengan Kementerian Kewangan dalam bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi bekalan berikut:

BUTIRAN SEBUTHARGA	KOD BIDANG PENDAFTARAN	HARGA DOKUMEN	TARIKH TUTUP
<p>1. Sebutharga LPP (HQ) Bil. 46/2018</p> <p>Membekal, Memasang, Mengujiguna dan Mentauliah Perkakasan dan Perisian ICT Untuk Kegunaan Lembaga Pertubuhan Peladang Ibu Pejabat, LPP Negeri, Institut Pengurusan Peladang Dan PPK Putrajaya.</p>	<p>210101 – Hardware (low end technology)-Supply all types of computer hardware Including PC, notebook, printer, document scanner, peripherals dan maintenance</p> <p style="text-align: center;">atau</p> <p>210102 - Hardware (High end technology) – All types of server, mainframe, high end Printers, storage area network (SAN, NAS) including maintenance</p>	Percuma	11 Disember 2018 (Selasa)

Dokumen Sebutharga boleh didapatkan di alamat berikut pada waktu pejabat jam **8.30 pagi hingga 4.00 petang**.

**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG
CAWANGAN PEROLEHAN, BAHAGIAN KEWANGAN,
ARAS 8B MENARA LPP, NO. 20, JALAN SULTAN SALAHUDDIN
50480 KUALA LUMPUR (Tel: 03-26109600)**

Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada wakil pembekal yang sah sahaja. Untuk maksud ini wakil pembekal hendaklah membawa **PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL DAN SATU SALINAN SIJIL PENDAFTARAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA (KKM)** dan sijil Asal Pengiktirafan Taraf Bumiputera jika berkenaan.

Dokumen sebutharga yang telah sempurna hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul surat berlakri yang mengandungi dokumen serta dicatatkan nombor tender di sudut kiri atas sampul surat tersebut. Dokumen sebutharga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender/Sebutharga di alamat seperti dinyatakan di atas **sebelum tarikh tutup yang dinyatakan di atas Jam 12.00 tengahari**. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa tender ditutup akan ditolak.

Lembaga Pertubuhan Peladang tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran.

Tarikh Iklan : 3 Disember 2018 (Isnin)